
 

 
 
 

Interpellation till omsorgs- och socialförvaltningens ordförande 
Birgitta Sköld (LP) gällande vräkning av barnfamiljer på Lidingö  
 

 
2020 blev FN:s barnkonvention lag i Sverige. Det innebär att ett ännu hårdare krav 
ställs på kommunerna när det gäller att inget barn får vräkas till hemlöshet. Under 
2020 vräktes åtta barn till hemlöshet på Lidingö, utöver de barn som drabbas av 
Lidingö stads bristande ansvarskänsla gällande den så kallade tvåårsregeln, det vill 
säga etableringsperioden.  
 
Vänsterpartiet har tidigare kritiserat Lidingö stads syn på etableringsperioden och 
påpekat stadens stora möjligheter att ta ett större och förlängt socialt, ekonomiskt 
och etiskt ansvar för barnfamiljer som vill etablera sig i kommunen efter ett liv på flykt 
undan förföljelse och krig. Däremot har vi inte på samma sätt lyft att det finns barn 
som vräks på Lidingö helt utan att omfattas av den så kallade tvåårsregeln.  
 
Lidingö är en resursstark kommun. Detta skulle inte behöva ske hos oss. Inte nog 
med att det strider mot såväl barnkonventionen som barnombudsmannens 
rekommendationer, det går svårligen att se hur detta slutresultat, hemlösa barn, 
skulle kunna vara annat än ett misslyckande från stadens sida.  

 
Med anledning av ovan har jag följande frågor: 

1. Vilka åtgärder staden vidtagit har vidtagit så att inga barn ska vräkas och bli 

hemlösa? 
2. Vilken uppföljning har gjorts i de åtta ovan nämnda fallen?  

 
 
 
 

     

Jonas Lundgren (V)   


